

Transfer of Ownership / نقل الملكية

Date / التاريخ	Name & Address / الإسم والعنوان

Veterinary Evaluation / تقييم بيطري

HD Evaluation / تقييم خلج الحوض	ED Evaluation / تقييم خلج الكوع	DNA / الحمض النووي

Notes / ملاحظات

- 1- The certified pedigree is to certify the breeding of dogs, which is issued by the Egyptian Kennel Federation according to the application submitted by the breeder or registrant.
-1 شهادة النسب لإثبات نسل الكلاب والتي تصدر من الجمعيه المصريه لتربية الكلاب وتنقيه السلالات طبقا للإستمارة التي يقدمها منتج السلالة أو المسجل.
- 2- This certified pedigree is a valuable document; any attempt to deface or amend will render the pedigree invalid.
-2 هذه الشهادة هي وثيقة ذات قيمة ذات شأن، ولذلك فإن أي كشط، شطب أو تعديل يؤدي إلى بطلانها.
- 3- In case of transfer of ownership, and to ensure the eligibility of the new owner, a transfer of ownership form must be filled and submitted to modify the EKF database; also the pedigree must be signed by the current owner and the proposed owner and stamped with the EKF seal.
-3 في حالة نقل الملكية، ولضمان أحقية المالك الجديد، يجب تحرير إستمارة نقل الملكية بين مالك الكلب والمالك الجديد وذلك للتعديل بقاعدة بيانات الجمعيه، كما يجب أن يوقع كلا من المالك والمالك الجديد في الجدول الخاص بنقل الملكية في شهادة النسب مع ختمها بختم الجمعيه.
- 4- In case of loss or damage of this pedigree, the owner has the right to apply for a duplicate pedigree, which if issued will then invalidate the original pedigree.
-4 في حالة فقد أو تلف هذه الشهادة يحق للمالك بالتقديم على إستخراج بدل فاقد والتي بإستخراجها تلغى هذه الشهادة.
- 5- This pedigree is invalid without the EKF seal and hologram.
-5 هذه الشهادة لاتكون ساريه بدون ختم وهولوجرام الجمعيه.
- 6- The microchip number is the only identification number for any dog registered in EKF.
-6 رقم الرقاظه المعدنيه هو وسيلة التعريف الوحيدة للكلاب المسجله في الجمعيه.



Egyptian Kennel Federation
EKF

الجمعيه المصريه لتربية الكلاب وتنقيه السلالات



Contract Partner

CERTIFIED PEDIGREE



